
Zápisnica z pracovnej porady /finančnej komisie/ zo dňa 15.02.2024 

 
Prítomní: Ing. Peter Dinga, Mgr. Daniela Kontinová, Janka Masárová,   

Ostatní prítomní:  Michal Držík, Rudolf Škriečka, Alžbeta Tuková,  

Ospravedlnení:  Jaroslav Bača, Miroslav Stančík  

 

 

Program rokovania finančnej komisie: 

1. Otvorenie 

2. Výzva od MAS 

3. Rôzne 

 

Pani starostka privítala všetkých prítomných a informovala prítomných poslancov 

o dôvodoch      zvolania pracovnej porady. 

  Hlavým bodom porady bola informácia o plánovanej výzve od MAS na modernizáciu 

viacúčelového ihriska. Starostka obce predložila návrh a cenovú ponuku, ktorá zahŕňala 

výmenu mantinelov a ochranných sietí v celkovej sume cca 27 000€. Poslanci 

o pripravovanej výzve diskutovali, keďže ide opätovne o výzvu od MAS, ktorá nám zatiaľ 

nerefundovala náklady za amfiteáter. Zisťovali tiež, či sa v tejto súvislosti už niečo riešilo 

a či má význam opätovne žiadať o dotáciu, ktorej termín návratnosti nie je známy. Poslanci 

túto tému nechali otvorenú a požiadali o čas a podklady na preštudovanie. Na tejto pracovnej 

porade p. starostka informovala predsedu stavebnej komisie, že je potrebné vykonať 

obhliadku na hornom konci, obce od p. Barteka smerom k Jazeru, kde bude potrebný orez 

konárov, taktiež požiadala, aby sa pozreli na problém s kanálom a neodtekajúcou vodou za 

rodinnými domami na „Velkom rádku“. Ďalej informovala o ponuke energetickej spoločnosti 

ohľadom úspor  a optimalizácie el. energie v obci.  

Poslanec Dinga sa spýtal, či už obec riešila cenové ponuky na rekonštrukciu školského bytu, 

požiadal p. starostku o oslovenie p. Timoteja Beniana a p. Jaroslava Beniana o cenovú 

ponuku na búracie práce v školskom byte. Poslednou informáciou bola žiadosť p. Mareka 

Koštiala na opravu plota medzi školským areálom a jeho pozemkom. Je ochotný si stĺpiky 

zakúpiť, zabetónovať a vykonať prácu, obec by prispela nákupom pletiva. Prítomní súhlasili 

s návrhom a odporučili zmerať dĺžku plotu, aby bolo zrejmé, o aký rozsah ide.  

 

Na záver predsedníčka komisie poďakovala prítomným za účasť a ukončila rokovanie. 

 

Prílohy: 

1. Prezenčná listina 

2. Cenová ponuka 

  

 

                           ............................................ 

Mgr. Daniela Kontinová 

predseda FK 

 
 
 
 
 
 
 


